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Protokół Nr 7/15 

 

z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury Technicznej 

odbytej w dniu 25 sierpnia 2015 r. w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego                   

w Zduńskiej Woli, ul. Złotnickiego 25, o godz. 14:00 – 15.00. 

 

Lista obecności członków Komisji jak i zaproszonych gości, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia Komisji. 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący komisji Pan Dariusz Kubiak witając 

członków Komisji jak i zaproszonych gości, stwierdził kworum. 

 

Punkt 2 

Zatwierdzenie porządku posiedzenia Komisji. 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Zatwierdzenie porządku posiedzenia Komisji. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr V/41/15 Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 27 marca 2015 r. w sprawie określenia zadań z 

zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych i podziału 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, 

przeznaczonych na ich realizacje w 2015 r. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności gruntowej na nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Zduńskowolskiego.  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia zintegrowanego systemu 

zarządzania Miejskim Obszarem Funkcjonalnym Zduńska Wola – Karsznice. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr III/28/15                     

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zduńskowolskiego na lata 2015-2025 - FK.15/15.   
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8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr III/29/15                    

w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2015 – FK.16/15.   

9. Sprawy różne. 

10. Zakończenie posiedzenia Komisji.  

                                                                                                                  

Komisja jednogłośnie (ogółem 6  głosów „za”) przyjęła porządek posiedzenia. 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

 

Komisja 5 głosami za, przy 1 wstrzymującym się przyjęła protokół z ostatniego 

posiedzenia Komisji. 

 

Punkt 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr V/41/15 Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 27 marca 2015 r. w sprawie określenia zadań z 

zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych i podziału 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, 

przeznaczonych na ich realizacje w 2015 r. 

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 6 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały. 

 

Punkt 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności gruntowej na nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Zduńskowolskiego.  

 

Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak zapytał z czego wynika działanie 

zmierzające na uregulowaniu dostępu do stacji trafo dla PGE, który do tej pory był 

przecież zapewniony.  

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Terenami Rozwojowymi 

Jarosław Andrysiak poinformował, że przedmiotowa stacja znajduje się na działce 
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210 w Zduńskiej Woli (stanowiącej własność powiatu), stoi tam wiele lat, jednakże 

brak tutaj było prawnego uregulowania służebności drogi koniecznej do drogi 

publicznej przez tą działkę. 

Opata za ustanowienie służbowości to kwota 4 894,00 zł netto – wypłacona 

jednorazowo. 

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 6 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały. 

 

Punkt 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia zintegrowanego systemu 

zarządzania Miejskim Obszarem Funkcjonalnym Zduńska Wola – Karsznice. 

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 6 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały. 

 

Punkt 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr III/28/15                                        

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego 

na lata 2015-2025 - FK.15/15. 

 

Radny Marcin Łabędzki poinformował, że do projektu uchwały zostanie zgłoszona 

autopoprawka dotycząca zmiany montażu finansowego przedsięwzięcia 

majątkowego pn: „Przebudowa ulicy Widawskiej nr 4932E wraz ze skrzyżowaniem                 

z ul. Piotrkowską w Szadku” – zwiększenie limitu roku 2015 o kwotę 10 000 zł, co 

wynika z potrzeby zabezpieczenia dodatkowych środków finansowych na realizację 

robót dodatkowych w jego ramach, dotyczących usunięcia słupa oświetlenia 

ulicznego i zasilania energetycznego ze ścieżki rowerowej na ul. Widawskiej w 

Szadku, w rejonie skrzyżowania z ul. Spokojną i Łąkową. Zwiększenie limitu 

wydatków ww. zadania pozwoli na pokrycie kosztów związanych z demontażem 

trzech nóg słupa, wybudowaniu nowego wzmocnionego słupa wirowanego oraz 

wyłączenia linii. 
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Komisja jednogłośnie (ogółem 6 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały. 

   

 

Punkt 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr III/29/15                                           

w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2015 – FK.16/15.   

 

Radny Marcin Łabędzki poinformował, że do projektu uchwały zostanie zgłoszona 

autopoprawka dotycząca zwiększenia limitu roku 2015 o kwotę 10 000 zł, co wynika 

z potrzeby zabezpieczenia dodatkowych środków finansowych na realizację robót 

dodatkowych w jego ramach, dotyczących usunięcia słupa oświetlenia ulicznego        

i zasilania energetycznego ze ścieżki rowerowej na ul. Widawskiej w Szadku,                       

w rejonie skrzyżowania z ul. Spokojną i Łąkową. Zwiększenie limitu wydatków ww. 

zadania pozwoli na pokrycie kosztów związanych z demontażem trzech nóg słupa, 

wybudowaniu nowego wzmocnionego słupa wirowanego oraz wyłączenia linii. 

Środki finansowe na pokrycie ww. potrzeby proponuje się zabezpieczyć w ramach 

działu 757 Obsługa długu publicznego, rozdziału 75702 Obsługa papierów 

wartościowych, kredytów i pożyczek. 

  

Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak nawiązał do pkt 6 uzasadnienia – wykonanie 

dokumentacji technicznej oraz audytu energetycznego dla termomodernizacji  

budynku Mobilnego Centrum Informacji Zawodowej przy ul. Srebrnej 2a, w 

szacunkowej wysokości 15 000 zł. -zapytał czy jest to obiekt powiatu, komu podlega. 

 

Starosta Wojciech Rychlik poinformował, że budynek stanowił majątek Skarbu 

Państwa. Po komunalizacji znajduje się w zasobach powiatu. Mobilne Centrum 

Informacji Zawodowej ma budynek w nieodpłatnym użyczeniu na okres 15 lat. 

Mobilne Centrum podlega Ochotniczym Hufcom Pracy. 

 

Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak nawiązał: 

1/do pkt 7 uzasadnienia dofinansowanie zakupu samochodu służbowego KIA Ceed 

na potrzeby policji. Zasygnalizował brak patroli policyjnych na terenie miasta. 

Oraz 
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2/ do pkt 11 uzasadnienia – zwiększenie budżetu powiatu o kotwę 4182 zł                             

z przeznaczeniem na realizację zamówienia dotyczącego podziału działki położonej 

w obrębie 8 Miasta Zduńska Wola, na potrzeby wydania decyzji o zwrocie 

wywłaszczonej nieruchomości. Poprosił o wyjaśnienie w powyższej sprawie.  

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Terenami Rozwojowymi 

Jarosław Andrysiak wyjaśnił, że zadanie zostanie sfinansowane przez Urząd Miasta, 

na dzień dzisiejszy zabezpieczane są środki na wydanie decyzji. Z Urzędu Miasta 

jest informacja, że kwota jest zabezpieczona w budżecie. 

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 6 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały. 

 

Punkt 9  

Sprawy rożne. 

 

Radny Stanisław Szuster zasygnalizował konieczność przebudowy 2 km odcinka 

drogi Wilamów- Górna Wola. 

 

Starosta Wojciech Rychlik poinformował, że w roku 2014 dokonano przebudowy 2,5 

km drogi Wilamów – Górna Wola. Pozostałe 2 km nie są planowane do przebudowy 

w najbliższym czasie, tym bardziej że droga biegnie wśród pół. Burmistrz Gminy                     

i Miasta Szadek zabiega o drogę Krokocice – Choszczewo – Lichawa. Oczekiwań                   

i zadań do realizacji jest wiele.  

 

Punkt 10 

Zakończenie posiedzenia Komisji.     

 

Posiedzenie zamknął Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak. 

 

                                                                               

                                                                                         Przewodniczący Komisji 

                                                                                                                                                                                               

                                                                                                     Dariusz Kubiak  
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P.E. Szymczak 


